
Mg.. Pavel Dočekal

ředitel ZŠ auŠ Sloup

Ve Sloupě 16. prosince2022

Věc: Zápis z jednání školské rady

Jednání se uskutečnilo dne 12. prosince 2022 ve 14,30 hodin v ředitelně školy.

Přítomni: Mg.. Eva Turčanová, Vladimír Čípek, Marek Pernica, Mgr. Pavel Dočekal

Program zasedáni:

I Přivítání. seznámení s programem jednání

Jednání zahájilapředsedkyně školské rady Mg..Turčanová,pÍivíta|a na jednání
ředitele školy Mgr. Pavla Dočekala, seznámila přítomné s programem jednání,
k navrženému programu nebylo připomínek.

2/ Vyjádření se k návrhu školního vzdělávacího programu a jeho uskutečňování

Ředitel školy seznámilpřítomné se změnami v Švp, od |.9.2022 pÍiby|do 4. roč.
předmět Informatika, od I.9.2023 přibude stejný předmět ďo 7.- 9.roč., budou nutné
úpravy učebního plánu.

Vyučující 1.roč. ve šk. roce 2O22l23 _ I. Paděrová, H. Ševčíková (vrací se z MD),
během ledna 2023 proběhnou besedy ŘŠ a vyučujících l.roč. ve spádových MŠ.

LVK se letos uskuteční kromě 7.roč. také v 8.- 9. roč.

3/ Koncepční záměry rozvoje školy

Byla vývořena nová koncepce rozvoje školy na období |.9.2022 - 31.8.2025. Do
nové koncepce byly zapracovány podněty od pedagogických pracovníků i rodičů.
V té souvislosti p. Pernica vy,jádřil údiv nad nezájmem rodičů pii zpracování
dotazníků, zas|aných ředitelem školy (vráceno |3 dotazníků). Důvodem mohly být
obavy z reakce školy na jejich případnou kritiku. Také je třeba zvážit podobu
dotazníku a jiné formulace otázek, na některé rodiče nedokážou odpovědět.

Důležité investice - projekt IROP (čekáme na vyhodnocení), rekonstrukce šaten,
oprava podlahy v bazénu.



a7 Návrh rozpočtu

Členové školské rady se seznámili s návrhem rozpočfu na rok 2023 a střednědobým
výhledem rozpočtu nan2024 a2025.

Jednání bylo ukončeno v 15.15 hodin.

Zapsala:Mgr. Eva Turčanová, předsedkyně školské rady T,-)

ověřil: Vladimír Čípek, člen školské rady #
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